



Fourth Grade January Newsletter

Happy New Year! The fourth grade team looks forward to continuing all the wonderful progress we've made into the new year.

English Language Arts Fourth grade students are continuing revisions and edits on their writing unit on *Native American Legends*. We will also begin learning new reading strategies as we prepare to move into a new *Social Studies Unit on the Age of Exploration*.

Social Studies: The fourth graders are continuing to work on their special *Native American projects*. We will be having a *Native American Expo* either at the end of this month or the beginning of February. Keep a lookout for your invitation!

Math: In math, we are continuing our investigations into multi-digit multiplication and division. We will also be starting our new unit about fractions. This is one of the largest units we will be investigating, and we look forward to exploring many new and interesting concepts!

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
	1	2 School resumes	3	4
7	8	9	10	11
14	15	16	17	18
21 Dr. Martin Luther King Jr. Day	22	23	24	25
28	29	30	31	

Important Reminders for January

New York Historical Society Trip - 1/7 (403/501)

Dr. Martin Luther King Jr. Day - there will be no school on this holiday.

Native American Expo - TBA



四年級一月新聞

新年快樂！四年級的團隊期待繼續我們在新的一年裡取得的所有進步。

英語語言藝術: 四年級學生正在修訂和編輯美國原住民傳說的寫作單位。我們也將開始學習新的閱讀策略，因為我們開始進入探索時代的新社會研究單位。

社會常識： 四年級學生正在對其特殊的美洲原住民項目進行最後的修改。我們將在本月底之前的某個時候舉行一個美國本土的博覽會。留意您的邀請！

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
	1	2 重返學校	3	4
7	8	9	10	11
14	15	16	17	18
22 金馬丁路德 博士紀念日 不用上學	22	23	24	25
28	29	30	31	

一月的重要提示

1月7日- (403/501班) 去紐約歷史學會旅行

金馬丁路德博士紀念日 - 這天將不用上學。

美洲原住民展覽 - 將會通知